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PROTOKÓŁ Nr LXI/2023 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 23 listopada 2023r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 15:00 12 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury w Tucznie, ul. Wolności 26A, 78-640 Tuczno 
Otwarto posiedzenie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 

 
 
Ad. pkt. 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Przewodnicząca rozpoczęła obrady oraz stwierdziła quorum. 
 
Ad. pkt. 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
4. Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok szkolny 
2022/2023. 
6. Podjęcie Uchwały Nr LXI/474/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych. 
7. Podjęcie Uchwały Nr LXI/475/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości. 
8. Podjęcie Uchwały Nr LXI/476/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 
9. Podjęcie Uchwały Nr LXI/477/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie ustalenia wysokości 
dziennej stawki oraz wyznaczenia inkasenta poboru opłaty targowej. 
10. Podjęcie Uchwały Nr LXI/478/2023 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę nr 
XVIII/141/2020 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuczno. 
11. Podjęcie Uchwały Nr LXI/479/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
12. Podjęcie Uchwały Nr LXI/480/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zwolnienia z części z 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
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przydomowym. 
13. Podjęcie Uchwały Nr LXI/481/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
14. Podjęcie Uchwały Nr LXI/482/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie organizacji publicznego 
transportu zbiorowego na terenie Gminy Tuczno. 
15. Podjęcie Uchwały Nr LXI/483/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego Programu 
współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2024. 
16. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
18. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
19. Zamknięcie LXI Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
 
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który zawnioskował o zamianę kolejności uchwał LXI/474/2023 oraz 
LXI/475/2023. Radny poinformował, że jego głosowanie nad podatkami dotyczącymi nieruchomości 
jest uzależnione od głosowania nad podatkiem rolnym.  
Zagłosowano nad zmianą porządku obrad: 
ZA – 11 
PRZECIW – 1 
WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
 
Przewodnicząca odczytała zmieniony porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
4. Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok szkolny 
2022/2023. 
6. Podjęcie Uchwały Nr LXI/474/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych. 
7. Podjęcie Uchwały Nr LXI/475/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 
8. Podjęcie Uchwały Nr LXI/476/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości. 
9. Podjęcie Uchwały Nr LXI/477/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie ustalenia wysokości 
dziennej stawki oraz wyznaczenia inkasenta poboru opłaty targowej. 
10. Podjęcie Uchwały Nr LXI/478/2023 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę nr 
XVIII/141/2020 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuczno. 
11. Podjęcie Uchwały Nr LXI/479/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
12. Podjęcie Uchwały Nr LXI/480/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zwolnienia z części z 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym. 
13. Podjęcie Uchwały Nr LXI/481/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
14. Podjęcie Uchwały Nr LXI/482/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie organizacji publicznego 
transportu zbiorowego na terenie Gminy Tuczno. 
15. Podjęcie Uchwały Nr LXI/483/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego Programu 
współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
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2024. 
16. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
18. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
19. Zamknięcie LXI Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 

Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 

Wiesława Szczęsna 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

Ad. Pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 

Wobec braku uwag odnośnie protokołu, Przewodnicząca rozpoczęła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 

Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 

Wiesława Szczęsna 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

Ad. Pkt. 4 

Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 26 października do 23 listopada. 30 października w szkole w Tucznie 

odbył się konkurs wiedzy prewencyjnej, organizowany przez Komendę Powiatową Policji w Wałczu. 

Burmistrz pogratulował uczestnikom. 3 listopada odbyła się rada budowy w sprawie inwestycji dotyczącej 

wodociągów Tuczno – Zdbowo – Mączno. Tego dnia odbył się również częściowy odbiór oczyszczalni 

ścieków w Marcinkowicach. 7 listopada odbyło się posiedzenie komisji wspólnych, rozmawiano na temat 

umiejscowienia nowej remizy w Tucznie. 8 listopada – rada budowy w sprawie budowy dróg na osiedlu 

domków jednorodzinnych. 10 – 11 listopada obchody Święta Niepodległości, Burmistrz złożył 
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podziękowania Bibliotece oraz Gminnemu Ośrodkowi Kultury. 13 listopada, spotkanie z panią sołtys z 

Marcinkowic w sprawie przebudowy drogi w Marcinkowicach, odbyło się również spotkanie z Dyrektorem 

Zakładu Produkcji Kruszyw, firma chce od wiosny rozpocząć działania w Rzeczycy. 14 listopada – walne 

zebranie Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim, wybrano nowy zarząd. 15 listopada odbyły się 

konsultacje z mieszkańcami dotyczące budowy drogi na osiedlu domków jednorodzinnych. 17 listopada 

odbyło się podpisanie umowy na dokumentację dotyczącą przebudowy drogi za ZGKiM. 21 listopada 

odbyło się podpisanie umowy przekazania działki z Miłogoszczy z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia 

Rolnictwa, działka częściowo będzie przeznaczona na cmentarz, a częściowo na parking, 21 listopada 

był dniem pracownika socjalnego, odbyło się spotkanie z pracownikami MGOPS Tuczno. Tego dnia 

obyła się również komisja Spraw Społecznych i Budżetu. Burmistrz poinformował, że wymiana pieca w 

przedszkolu trwa. Gmina otrzyma również 1 mln 200 tys. na drogi wewnętrzne w Miłogoszczy z 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Ruszyła sprzedaż działek rekreacyjnych podmiotu prywatnego, 

który zalegał z płatnościami podatku względem gminy, udało się już odzyskać 320 tys. zł. Trwa kontrola 

wywozu nieczystości płynnych. Zakończył się remont odcinka drogi wojewódzkiej. W najbliższym czasie 

odbędzie się podpisanie umowy ze Społeczną Inicjatywą Mieszkaniową. Powiat Wałecki otrzymał 

fundusze na przebudowę drogi powiatowej prowadzącej od drogi wojewódzkiej 22 do miejscowości 

Miłogoszcz. Oszacowano, iż koszt inwestycji to 3 mln 600 tys., wartość dofinansowania wynosi 50%. 

Powiat chciałby, aby gmina zabezpieczyła 900 tys. własnych środków na tę inwestycję, odbędzie się 

spotkanie ze Starostą Wałeckim w tej sprawie. Burmistrz poinformował również, że pojawiły się rankingi, 

w których Gmina Tuczno w aspekcie wydatków inwestycyjnych w grupie gmin miejsko – wiejskich na 

630 gmin, zajmuje 242 miejsce, 464 miejsce gmina zajęła w zeszłym roku. W rankingu kondycji 

finansowej gmina zajęła miejsce 314. 9 grudnia odbędzie się jarmark świąteczny w gminie partnerskiej, 

przedstawiciele gminy udadzą się na wspomniany jarmark wraz z kołem gospodyń wiejskich „Sami Swoi” 

z Mączna.   

Ad. Pkt. 5 

Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tuczno za rok szkolny 

2022/2023. 

Głos zabrała Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Tucznie, przedstawiła informacje zawarte w raporcie, 

dodatkowo poinformowała o inwestycjach oraz potrzebach szkoły.  

Głos zabrał radny Gajzler, pytał czy informacja ta nie powinna być umieszczana w Biuletynie Informacji 

Publicznej gminy.  

Głos zabrała Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Marcinkowicach również przedstawiła informacje 

dodając tematy inwestycyjne.  

Głos zabrał prawnik obecny na sesji, poinformował radnego Gajzlera, iż nie ma obowiązku publikowania 

wspomnianej informacji w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Głos zabrała Pani Dyrektor Przedszkola oraz Żłobka, która również przekazała informacje dotyczące 

placówek.  
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 Głos zabrał radny Gajzler, zauważył, że jest to informacja o realizacji zadań oświatowych, a nie 

inwestycji.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że inwestycje są ważnym aspektem i te tematy również 

powinny zostać poruszone.  

Głos zabrał Pani Dyrektor szkoły w Tucznie, która korzystając z okazji zaprosiła na jarmark 

bożonarodzeniowy, który odbędzie się 14 grudnia w szkole.  

Głos zabrał radny Kowalisko, który poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Budżetu odbyła 

wizyty w placówkach.  

Ad. Pkt. 6 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/474/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym rozpoczęto głosowanie. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 
Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 
Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 7 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/475/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym rozpoczęto dyskusję. Przewodnicząca 

poinformowała o spotkaniu radnych z przedstawicielami Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej.  

Głos zabrał radny Gajzler, poinformował, że wypracowano stanowisko, aby stworzyć tę uchwałę i obniżyć 

podatek o około 10%.  

Głos zabrał radny Sochacki. Streścił rozmowy odbyte podczas wspomnianego spotkania.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Zwrócił uwagę, że mieszkańcom rada planuje podnieść podatki o 15%, 

natomiast rolnikom podatek zostanie podniesiony o 9%.  

Głos zabrał Burmistrz, uważa, że uchwała w takim kształcie nie powinna zostać podjęta. Gmina cały 

czas stara się zwiększyć środki wpływające do budżetu, a jednocześnie planuje się obniżenie podatku 

dla rolników. Burmistrz zwrócił uwagę, że istnieje wiele dopłat, które rolnicy otrzymują.  

Głos zabrał radny Gajzler, poinformował, że nie rozumie dlaczego wszystkie stawki są w okolicach stawki 

maksymalnej, natomiast przedsiębiorcy mają obniżoną tę stawkę o około 10%. Radny zauważa w tej 

kwestii brak konsekwencji.  

Głos zabrał radny Sochacki. Zwrócił uwagę, iż na Ukrainie trwa wojna, na polski rynek trafiło zboże z 

Ukrainy. Sytuacja dla rolników jest bardzo ciężka.  

Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Andrzej Mozelewski, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł 
Sochacki 
PRZECIW (6) 
Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Marzena Pecio, Wiesława 
Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 8 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/475/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Wobec braku głosów chętnych do dyskusji rozpoczęto 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Mariusz Błażewicz, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Andrzej Mozelewski, 
Marzena Pecio, Wiesława Szczęsna 
PRZECIW (2) 
Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marek Gajzler, Bożena Milewska , Paweł Sochacki 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 9 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/476/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie ustalenia wysokości 

dziennej stawki oraz wyznaczenia inkasenta poboru opłaty targowej. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Rozpoczęto dyskusję.  

Głos zabrał radny Gajzler, zauważył, że zawsze było zwolnienie z opłaty dla mieszkańców sprzedających 

produkty z przydomowych ogródków.  

Poinformowano, że w tej kwestii funkcjonuje odrębna uchwała.  

Rozpoczęto głosowanie 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12)Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, 
Bożena Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł 
Sochacki, Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

Ad. Pkt. 10 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/477/2023 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę nr 

XVIII/141/2020 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tuczno. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Rozpoczęto głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 
Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 
Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 11 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/478/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Gajzler, uważa, że gmina robi zbyt mało w sprawie wyegzekwowania składania 

deklaracji za wywóz odpadów. Tylko 3 500 mieszkańców jest zadeklarowanych, jest to zdecydowanie za 

mało.  

Głos zabrał Burmistrz. W niektórych gminach wyższe stawki obowiązują już od jakiegoś czasu. Od 

nowego roku należy się liczyć z licznymi podwyżkami, ale należy zauważyć, że wzrosną również 

świadczenia socjalne. 

Głos zabrał radny Kurkiewicz, jego zdaniem podwyżka spowoduje większy przychód dla gminy, ale jest 

to również kara dla tych, którzy już płacą, pytał również, czy na komisjach radni dyskutowali nad innymi 

propozycjami. 

Głos zabrał radny Kowalisko, poinformował, że zdania radnych są podzielone, nie podawano innych 

konkretnych propozycji. Zdaniem radnego podwyżkę można było przygotować w połowie roku, byłoby to 

lepsze rozwiązanie. Zwrócił się do mieszkańców, aby uczestniczyli w systemie, wtedy będzie on 

funkcjonował tak jak powinien.  

Głos zabrał Burmistrz, nie zgadza się z przedstawieniem propozycji w połowie roku. Zauważył, że 

spektakularna podwyżka była w 2020 r, była to podwyżka z 16 zł do 30 zł.  

Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Izabela Kwiecińska, Andrzej Mozelewski 
PRZECIW (1) 
Mariusz Błażewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Bożena Milewska , Marzena Pecio, Piotr Rubak, 
Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 12 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/479/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zwolnienia z części z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
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Radny Kurkiewicz zabrał głos, pytał czy stawka była omawiana na posiedzeniu komisji.  

Głos zabrał radny Sochacki, wyjaśnił, że dyskutowano nad stawkami oraz nad tym czy całkowicie nie 

zlikwidować tego zwolnienia. Przedstawił, że waga biomasy mimo zwiększenia deklaracji o 

kompostowaniu, nie zmieniła się. Według radnego to czy ktoś kompostuje czy nie, zależy od mentalności 

i wiedzy na temat tego co dobrego przynosi kompost.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, jego zdaniem zwolnienie z części opłaty powinno pozostać na aktualnym 

poziomie.  

Głos zabrał radny Gajzler. Poinformował, że nawet wśród radnych pojawiły się głosy, że zmniejszenie 

obniżki spowoduje rezygnację całkowitą z kompostowania. 

Radny Kurkiewicz złożył wniosek formalny, aby zmienić stawkę w projekcie uchwały z 3 zł na 5 zł, po 

czym wycofał swój wniosek formalny. 

Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Marek Gajzler, Piotr Rubak, Paweł Sochacki 
PRZECIW (7) 
Mariusz Błażewicz, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Marzena Pecio, 
Katarzyna Sałachub, Wiesława Szczęsna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bożena Milewska , Andrzej Mozelewski 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 13 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/479/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, pytał o brak kwoty w uchwale, czy nie spowoduje to braku konieczności 

zatwierdzania kolejnych pokryć.  

Głos zabrał prawnik, wyjaśnił, że wytyczne wydała Krajowa Rada Regionalnych Izb Obrachunkowych, 

możliwym jest wpisanie konkretnej kwoty, jednak nie jest to konieczne. 

Głos zabrał radny Gajzler. Poinformował, że radni na komisji zgadzali się co do faktu umieszczenia 

konkretnych kwot w projekcie uchwały.  

Głos zabrał radny Kowalisko. Uznał, że w takiej formie nie zagłosuje za niniejszą uchwałą.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, wyjaśniła, że nie można powrócić do kwot, które pojawiły się w poprzednim 

okresie. Zaznaczyła, że nie da się przewidzieć konkretnej kwoty potrzebnej gminie.  

Głos zabrał radny Gajzler, zaproponował wpisanie kwoty 180 tys. zł. do projektu uchwały.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Poprosił o dopisanie kwoty do projektu. 

Wniosek formalny złożył radny Gajzler, aby dopisać kwotę 180 tys. zł do projektu uchwały.  

Zagłosowano nad wnioskiem formalnym – radni jednogłośnie są ZA.  

Wprowadzono do projektu uchwały kwotę 180 tys. zł.  

Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 
Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 
Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

Ad. Pkt. 14 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/480/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Tuczno. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał Burmistrz, uchwała związek z wnioskiem o utworzenie nowej linii.  

Głos zabrał radny Gajzler, pytał o częstotliwość jazdy oraz pory dnia.  

Głos zabrał Burmistrz, nie zna konkretnego rozkładu, jednak będą to 3 kursy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Piotr Kowalisko, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena 
Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, 
Wiesława Szczęsna 
NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 15 

Podjęcie Uchwały Nr LXI/481/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie Rocznego Programu 

współpracy samorządu Gminy Tuczno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2024. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Gajzler. Zdaniem radnego uchwała od kilkunastu lat jest martwa. Od wielu lat jest 

podejmowana w tym samym brzmieniu.  

Głos zabrał Burmistrz. Poinformował, że konsultacje się odbyły, a każdy kto chciał, mógł w nich 

uczestniczyć. Zauważa znaczny wzrost aktywności społecznej.  

Głos zabrał radny Gajzler, uważa, że inicjatywa powinna być po stronie gminy, nie poprzestawać na 

umieszczeniu informacji w BIP. Zdaniem radnego warto wprowadzić zapisy dotyczące ochrony 

zabytków, które są ważnym elementem w gminie.  

Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Zbigniew Kurkiewicz, Bożena Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna 
Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna 
PRZECIW (1) 
Marek Gajzler 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Mariusz Błażewicz, Piotr Kowalisko, Izabela Kwiecińska 
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NIEOBECNI (3) 
Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk, Magdalena Wesół-Tereszczak 

 

Ad. Pkt. 16 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Głos zabrała radna Milewska, pytała o przebudowę drogi do Miłogoszczy. 

Burmistrz poinformował, że mowa jest o odcinku długości 1,5 km.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Podjął temat przejść dla pieszych w Rusinowie oraz Rzeczycy. Znaki są 

ustawione w taki sposób, że nie widać świateł, natomiast w Rzeczycy obok przystanku źle ustawiona 

jest lampa.  

Ad. Pkt. 17 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Ad. Pkt. 18 

Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 

Przewodnicząca odczytała prośbę Prezesa klubu Jedność Tuczno.  

Ad. Pkt. 19 

Zamknięcie LXI Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 

 

 

  


		2023-12-14T12:59:55+0100




